
Referat af ordinær generalforsamling i Tranbjerggårdens vejlaug - 
lørdag den 30. august 2008 hos Esther Christensen, Lamavej 10. 

Formanden bød velkommen  til de i alt 31 deltagere og rettede en tak til 
Esther for værtskabet.

1. Valg af dirigent
Niels Thorsted blev valgt til dirigent. Han konstaterede, at generalforsam-
lingen var lovligt indvarslet. Efter en præsentationsrunde af deltagerne gav 
han ordet til formanden.

2. Bestyrelsens beretning
• Der har været udbedringer af vejene 2-3 gange i løbet af året. Dvs. 

vejene repareres efter behov.
• Der har ikke været nævneværdige udgifter til snerydning.
• Der er opstillet selvlysende hastighedsskilte 20 km med henblik på at 

begrænse hastighed.
• Der har været klager over udragende beplantninger langs veje. Det er 

den enkelte grundejers pligt, at friholde og respektere vejbredde. Vi 
vil derfor igen i år opfordre grundejerne til at holde sin beplantning 
på egen grund.

• Grundejerforeningen Majgården har henvendt sig vedr. Dusteck et 
norsk produkt, som påsprøjtes til støvbinding og stabilisering af grus-
veje. Majgårdens Grundejerforening har anvendt materialet på nogle 
af deres veje bl.a. på den stejle Grævlingevej. Umiddelbart virker 
materialet lovende, men er relativ dyrt ca. 8000 kr. / km vej  (Vi har 
ca. 3 km). Forinden påsprøjtning, som skal udføres ca. 2 gange /år 
skal vejene desuden rettes op.  

Fra debatten:
• Finn, Dådyrvej 1: - Årsag til huller mv. på de stejle veje er, at mange 

standser midt på bakken  og igangsætter dernæst alt for voldsomt. - 
Mener i øvrigt at kontingent er for lavt og bør sættes op! 

• Lone Thomsen: - Ikke stedkendte vil nok køre for stærkt - nervøse 
for ikke at kunne komme op.-- Måske bruge Dusteck på delstræknin-
ger.



• Niels Thorsted: Oplyser at formanden for Grundejerforeningen Maj-
gården har eneforhandling af Dusteck i DK.

• Susanne Elgvej 13 :- Hvad sker der om vinteren med  Dusteck be-
handlede veje?--Niels Thorsted: Der danner sig formentlig kanter.

• Torben Hansen: Bedre at forebygge frem for at reparere- begrænse 
hastighed f.eks. via vejbump.

• Zenia Knudsen: Renovationsbil vil ikke køre, hvis der er vejbump.
• Erik Kjær: Chikaner skal følge vejregler. 
• Lone Thomsen: Vejstøv er den største gene.
• Bent Wøldike: Foreslår stenmel eller SF sten på stejle veje. 
• Bent Jørgensen: En anden mulighed er græsarmeringssten, som han 

har god erfaring med.
• Frede, Lamavej 8: Mange steder mulig at hente brugte belægnings-

sten gratis.
• Lone Thomsen: Mener ikke det kan betale sig. Vejentreprenøren vil 

alligevel tage sig betalt for at  optage, transportere og nedlægge brug-
te belægningssten. 

•  Lone Thomsen: Foreslår at bestyrelsen undersøger forskellige be-
lægningsløsninger omfang og økonomi til næste generalforsamling. 

Dirigenten konstaterede, at beretningen herefter var enstemmigt godkendt. 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab.
• Kontingentindtægter er faldet. Der er nu 101 betalende ud af 123 mu-

lige = 82 %. 
• Regnskabet var trykt på bagsiden af dagsordenen og blev godkendt 

uden bemærkninger efter en kort fremlæggelse af kassereren. 

4.  Indkomne forslag.
• Bestyrelsen havde ikke modtaget noget. Ingen bemærkninger.

5. Kontingent
• Bestyrelsen foreslår uændret kontingent for 2008/2009.- Forslaget 

blev tiltrådt.



6. Valg af kasserer. 
• Erik Kjær genvalgt.

7. Valg af to bestyrelsesmedlemmer.
• Egon Dybdal Thomsen og Peter Nedell genvalgt.

8. Valg af to bestyrelsessuppleanter.
• Bent Jørgensen og Michael Kjær Jorsal genvalgt.

9. Valg af revisor og revisorsuppleant.
• Lone Thomsen og Ruth Wøldige genvalgt.

10. Eventuelt.
• Erik Kjær: Efterlyser forslag udover rykkere til at få ” De sidste med 

” i vejlavet.- Niels Thorsted:  Fortælle vejlaugets historie- kan måske 
tilskynde ikke medlemmer til at deltage.

• Frede: Klager over (Last) biler bruger hans indkørsel til at vende på, 
fordi vendeplads ved slutning af Lamavej ikke er brugbar.

• Georg Pedersen: Hvis vendepladsen er etableret og skelpæle kan på-
vises, kan vejlavet bedre agere.

Afsluttende bemærkninger:

Dirigenten takkede for god ro og orden og erklærede den ordinære gene-
ralforsamling for afsluttet.

Referat ved Peter Nedell
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